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ERC insta el govern a aclarir la posada en marxa de l'hospital i del Leonardo da Vinci

ERC de Sant Cugat portarà el futur de l'hospital de referència
de la zona i del nou institut Leonardo da Vinci al Parlament.
A través del diputat comarcal republicà Marc Sanglas, la
formació independentista preguntarà al govern si les
retallades pressupostàries afectaran la data de posada en
marxa d'aquests equipaments. 

ERC demana que les retallades al pressupost de la Generalitat no passin factura al municipi en àmbits com
l'educació i la sanitat. Per això, demanen un pronunciament a l'executiu perquè aclareixi quan entraran en
funcionament l'hospital Vicente Ferrer i el nou institut Leonardo da Vinci. Un altre dels aspectes que volen
aclarir els republicans des del Parlament és el futur de la pedrera Berta. Mireia Ingla és la candidata
republicana.

Mireia Ingla: Volem saber el futur de la pedrera Berta perquè l'alcaldessa ha dit no tenir-ho clar.

D'altra banda, l'executiva d'ERC ha lamentat les crítiques contra el president del partit al butlletí informatiu del
grup municipal republicà. El mateix president, Andreu Freixes, ha criticat 'la política de desgast' que estan
duent a terme 'dues persones alienes al partit', en al·lusió a l'exportaveu republicà Raül Grangé i al secretari del
grup municipal, Eduard Anguita. Freixes ha remarcat que aquestes actuacions tenen l'empara de CiU, partit
amb el qual Grangé es presenta als propers comicis.

Andreu Freixes: Suposo que CiU assumeix les manifestacions i els actes de la gent que va a les seves
llistes. Existeix certa cobertura.

Freixes no s'ha volgut pronunciar sobre el presumpte cas d'espionatge electrònic a la candidatura d'Ignasi
Millet a la presidència d'ERC a Sant Cugat. En aquest sentit, el president d'ERC ha assegurat que els
republicans no són 'pirates electrònics'.
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